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Met nieuwe projecten wil het nog niet erg vlotten, omdat het onder de SCE-regeling 

moeilijk is om die rendabel te krijgen. Ook van de kant van de gemeente wordt ons nog geen 

dak aangeboden, dus er is weinig activiteit. 

Misschien wel het belangrijkste dit jaar was de overstap van Zon op Nederland naar 

Econobis, het administratieprogramma van Energie Samen. Dit vond plaats begin maart. Zon 

op Nederland is opgegaan in Energie Samen, maar hun website is doorgegaan als 

Zonmonitor. In eerste instantie bevatte deze nog dezelfde functionaliteit, maar aan het eind 

van het jaar zijn ze overgegaan op alleen monitoren van de installaties. Het belangrijkste 

hierbij zijn de meterstanden, want Energie Samen verstrekt die niet, hoewel ze in 

voorkomende gevallen, zoals bij mutaties van certificaten, wel opgegeven moeten worden. 

Omdat de administratie nu in Econobis gebeurt, kan Zonmonitor niet meer voor ieder lid de 

opbrengst in kWh en teruggave energiebelasting berekenen. Econobis biedt helaas deze 

functionaliteit niet in het klantenportaal, waar ieder lid nu als het goed is toegang toe heeft. 

Het volgende vermeldenswaardige is de Algemene Ledenvergadering, die dit jaar 

gelukkig eerder kon plaatsvinden dan vorig jaar, n.l. op 28 april. Ook konden we nu weer een 

fysieke vergadering houden na de coronajaren. Als locatie hadden we gekozen voor Swanla 

in Zevenhuizen. De catering was prima in orde en ook waren er een beamer en scherm 

voorhanden, wat de presentatie van bepaalde onderwerpen wel vergemakkelijkte. Dit jaar 

konden we als coöperatie voor het eerst een surplus uitkeren en dat was alleszins de moeite 

waard. De ALV was het eens met het bestuursvoorstel om het voordeel dat de deelnemers 

genoten, te weten teruggave van energiebelasting en opbrengst van verkochte stroom, voor 

iedereen gelijk te trekken, ongeacht aan welk project men deelneemt. Het kostte nog wel de 

nodige moeite om de betaling te regelen, omdat in Econobis nog niet alles op orde was. Dit 

gold ook voor de rapportage aan de energieleveranciers. Al met al hebben de leden lang op 

hun geld moeten wachten, maar uiteindelijk is het wel goed gekomen. 

In het najaar kwam de gemeente nog met een voorstel om de nieuwe geluidswal 

langs de N219 van PV panelen te voorzien. Wij hebben hier op 11 juli een 

bestuursvergadering aan gewijd en een overleg met de gemeente op 26 juli, beide digitaal. 

Na rijp beraad hebben wij toch moeten concluderen dat dit niet rendabel te krijgen was, 

onder meer omdat voor elk kadasterperceel een aparte aansluiting nodig zou zijn. Ook de 

kans op vandalisme, zoals vernieling of graffiti, waren reden om hier toch van af te zien. 

Tot slot kan nog vermeld worden dat 2022 een heel productief jaar is geweest wat 

betreft de stroomopbrengst. Gemiddeld werd er per certificaat iets meer dan 300 kWh 

elektriciteit opgewekt, terwijl dat is begroot op 250 kWh. 

 


